
از پنج شنبه 21 
فريدون حسن

   گزارش
تا پنج شنــبه 
ه  2 بهمن مـا 9

درست يك هفته طول كشيد تا كار شهاب الدين 
عزيزي خادم در فدراسيون فوتبال تمام شود. 
پنج شنبه 21 بهمن ماه وقتي نامه هيئت رئيسه 
فدراسـيون با امضای پنـج نفر از اعضـا براي 
بركناري رئيس فدراسيون رسانه اي شد خيلي ها 
باور نداشـتند كه اين كار به سـرانجام برسد. 
طبيعي هم بود، چون سـابقه نداشـت هيئت 
رئيسه فدراسيوني اينگونه مقابل رئيس قرار 
بگيرد، يعني همان كسي كه آنها را آورده است!

با اين حال هيئت رئيسه فدراسيون فوتبال پاي 
حرف خود ايستاد و حتي تلاش هاي شائبه برانگيز 
كميته اخلاق فدراسيون فوتبال در محروم كردن 
آنها هم راه به جايي نبرد تا روز پنج شنبه 29 بهمن 
ماه هيئت رئيسه اعلام كند عزيزي خادم از رياست 
فدراسيون فوتبال بركنار شده است. حالا مسئله 
انتخاب سرپرس��ت جدي بود تا ش��رايط را براي 
برگزاري مجمع انتخاب رئيس جديد فراهم كند. 
خيل��ي زود اما كار اي��راد پيدا ك��رد؛ انتخاب دو 
سرپرست در فاصله كمتر از يك نصفه روز، حالا 
كار دست هيئت رئيسه داده است. هيئتي كه ابتدا 
مهرداد سراجي را به عنوان سرپرست فدراسيون 
برگزيد، اما در جلسه بعدازظهر رأي خود را پس 
گرفت و ميرش��اد ماجدي را به عنوان سرپرست 
فدراس��يون فوتبال معرفي كرد. دليل هم دليل 

جالبي بود، چون كانديد ديگري وجود نداشت!
آنچه مشخص است اقدام هيئت رئيسه فدراسيون 
فوتبال در ايس��تادگي مقابل قانون گريزي هاي 
رئيس يك نقط��ه عطف در فوتب��ال و حتي كل 
ورزش كش��ور اس��ت و حالا حتي رئيس آينده 
هم خوب مي داند كه اگر تخل��ف كند به راحتي 
كنار خواه��د رفت، اما در اين مي��ان گويا هيئت 
رئيسه اينقدر سرگرم عزل عزيزي خادم بودند كه 
فراموش كردند بايد فكري هم به حال جايگزين او 

حتي به عنوان سرپرست فدراسيون كنند. 
از بعدازظهر پنج ش��نبه تا همين حالا زبان ها باز 
شده به تمجيد از عملكرد هيئت رئيسه فدراسيون 
و تخطئه عزيزي خادم و عملكرد 11 ماهه اش در 
فدراسيون، همه مي گويند او اصلًا به درد فوتبال 

نمي خورده و انتخابش اشتباه بوده است. 
اما مگر نه اينكه انتخاب عزيزي خادم هم انتخاب 
همين فوتبالي ها بود و چقدر هم به به و چه چه به 
می كردند، جالب اينكه اين حرف ها از زبان كساني 
بيان مي شود كه خودش��ان يد طولايي در اوضاع 
نابسامان امروز فوتبال كشور دارند، اما فعلًا كوبيدن 
عزيزي خادم راحت تري��ن كار ممكن براي خوب 
جلوه دادن خود است. نكته مهم تر اينكه مي گويند 
عزيزي خادم به كار فوتبال نمي آمد، اما در مقابل با 
انتخاب نفراتي مواجه هستيم كه آنها هم دست كمي 
از عزيزي خادم ندارند. نمونه اش همان انتخاب اول، 
يعني مهرداد س��راجي؛ يك نگاه ب��ه كارنامه او به 
خوبي ثابت مي كن��د كه اين مدير حت��ي توانايي 

مديريت باشگاه را هم ندارد كه اگر داشت وضعيت 
سايپا اينگونه نبود يا حتي انتخاب دوم و سرپرست 
فعلي فدراسيون، يعني ميرشاد ماجدي كه در طول 
تمام سال هاي حضورش در فدراسيون كوچك ترين 
حركت تأثيرگذاري انجام نداده و صرفاً لبخند بر لب 

فقط عكس يادگاري گرفته است. 
فوتبالي ها با حركت خوب هيئت رئيسه فدراسيون و 
يك عزم جدي و همگاني عزيزي خادم را به درستي 
بركنار كردند، اما حالا اوضاع حساس تر از هر زمان 
ديگري است. فراموش نكنيم كه كار هيئت رئيسه 
با كار سرپرستي فدراسيون مغايرت دارد و اينگونه 
نيس��ت كه حالا و با به دس��ت گرفتن سرپرستي 
فدراسيون توسط يكي از آنها همه چيز گل و بلبل 
 ش��ود، آن هم نفراتي كه خ��وب مي دانيم توانايي 
مديريت فدراسيون فوتبال حتي به عنوان سرپرست 
را هم ندارند. اينكه قرار است فوتبال را به دست چه 
كسي بسپارند، مهم ترين سؤالي است كه اين روزها 
ذهن همه را به خود معطوف كرده اس��ت. فوتبال 
يك مدير كاربل��د و نه صرفاً فوتبال��ي مي خواهد 
كه اگر اين مدير كاربلد فوتبالي هم باش��د كه چه 
بهتر، اما اينكه چشممان را ببنديم و فقط به خاطر 
بركناري عزيزي خادم ديگر اقدامات هيئت رئيسه 
را نبينيم اشتباه بزرگي است كه به طور حتم ضرر 
و زيانش حتي بيشتر از ادامه حضور عزيزي خادم در 
فدراسيون فوتبال خواهد بود. عزيزي خادم رفت، اما 
اين روزها به وضوح مي توان صداي پاي كساني را 
شنيد كه ثمره حضورشان در فوتبال كشور چيزي 

جز خسارت هاي هنگفت به بيت المال نبوده است. 
بهترين حرف در خصوص ش��رايط اي��ن روزهاي 
فوتبال كشور و فدراسيون فوتبال را مي توان از زبان 
يك پيشكسوت شنيد. فرامرز ظلي، موسپيد فوتبال 
كه به درستي مي گويد: »اين خانه از پاي بست ويران 
است. آب را روي زمين ريخته ايم و حالا مي گوييم 
آن را بايد جمع كنيم. فوتبال جاي آدم هاي فهيم، 
باسواد و باشخصيت است كه اتفاقاً ما در كشورمان 
از اين دست آدم ها و چهره هاي فوتبالي كم نداريم، 
اما نمي دانم چرا هيچ وقت نامي از آنها براي به دست 
گرفتن س��كان هدايت فدراس��يون فوتبال برده 
نمي شود. امروز مي بينيم كه حاضران در فدراسيون 
فقط به صعود تيم ملي به جام جهاني تكيه كرده اند، 
اما اين تيم با تكيه بر استعدادهايي كه در اين مقطع 
زماني دارد به جام جهاني رفت. همچنين كادر فني 
شايسته اي بالاي س��ر اين تيم بود كه توانست به 
جام جهاني صعود كند، اما اگر اين اتفاق با مربياني 
مانند كي روش ي��ا ويلموتس رق��م مي خورد كه 
دس��تمزدهاي چندصد ميلياردي از فدراس��يون 

مي گرفتند، همه آنها را بالاي سر مي بردند.«
به هر حال آنچه رخ داد ي��ك اتفاق مهم و خوب 
براي فوتبال كشور بود، اما بايد منتظر ماند و ديد 
كه فوتبالي ها چگونه از فرصت به دست آمده براي 
اصلاح مديريت فدراسيون و انتخاب يك گزينه 
مناسب و كاربلد اس��تفاده مي كنند، بايد منتظر 
ماند و ديد كه اين اتفاق رخ مي دهد يا اينكه فوتبال 

از چاله درآمده و به چاه سقوط مي كند. 
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اشرف رامين

شيوا نوروزي

تساوي با ناپولي در نيوكمپ براي بارسا يعني شكست

كابوس ناتمام!
حذف از ليگ قهرمانان به اندازه كافي افول بارسلونا را به همه ثابت كرد، در 
حالی كه كاتالان ها خيال مي كردند تيم محبوب شان در ليگ اروپا جبران 
مي كند. تساوي نااميد كننده و سخت مقابل ناپولي، آن هم در نيوكمپ 

نشان داد كابوس ناكامي ژاوي و پسران به اين زود ي ها تمام نمي شود. 
شكست برابر بايرن و تبعيد به ليگ اروپا بخشي از نتايج ضعيف اين فصل 
بارسلوناست و با ادامه اين روند حذف از اين تورنمنت هم به زودي به كارنامه 
كاري ژاوي هرناندز اضافه مي شود. بيش از سه ماه است كه سكان آبي و اناري ها 
به مربي محبوب سپرده شده و به غير از تغييرات محدود در سبك بازي تيم، 
انتظارات برآورده نشده و بارسا فقط در يك جبهه شانس كسب جام در اين 
فصل را دارد؛ ليگ اروپا! تورنمنتي  كه از همان ابتدا براي بلوگرانا دردسرساز 

شده و شانس صعود اين تيم به مراحل پاياني را كاهش داده است. 
    

با رفتن ليونل مسي، كاتالان ها با خلأ بسيار بزرگي مواجه شدند و آنقدر به 
سقوط ادامه دادند تا اينكه تغييرات در كادر فني اتفاق افتاد. ژاوي آمد تا 
سروساماني به اوضاع بدهد و در اصل بارسا را نجات دهد. مدعي اسپانيايي با 
اينكه تا رده هاي پايين جدول لاليگا نيز پيش رفته بود، ولي در دوران حضور 
ژاوي نوسان در نتيجه گيري كمتر از قبل شد و حالا تيم تا رده چهارم بالا 
آمده است. با توجه به اختلاف 15 امتيازي با رئال صدرنشين ديگر هيچ كس 
شانسي براي قهرماني بارس��ا در لاليگا قائل نيست و فعلًا تنها دلخوشي 
كاتالان ها قطعي شدن كسب سهميه ليگ قهرمانان است. البته اختلاف 
تيم هاي چهارم تا هفتم جدول كم اس��ت و هر لحظه ممكن است بارسا 
دوباره روي سراشيبي سقوط بيفتد. بلوگرانا، سوپركاپ اسپانيا را با شكست 
به رقيب سنتي در نيمه نهايي از دست داد و يك هشتم نهايي كوپادل ري 
را نيز به بيلبائو واگذار كرد. از دست دادن شانس قهرماني در چهار جبهه 
داخلي و اروپايي خبر از فصلي بدون جام را به بارسا و هوادارانش مي دهد. 

با اينكه انتظار مي رفت بارسلونا قدر تنها فرصت باقيمانده اش را بداند، اما 
عملكرد دور از انتظار و فرصت سوزي هاي بسيار زياد بازيكنان اين تيم 
در ليگ اروپا همه اميدها را نقش برآب كرد. بازي در نيوكمپ و حضور 
هواداران ش��رايط خوبي را براي ش��اگردان ژاوي فراهم كرده بود، ولي 
حيف كه قدرش را ندانس��تند. ديدار رفت با ناپولي مي توانست تكليف 
تيم صعود كننده را تا حد زيادي مش��خص كند، ولي گل اول در دقيقه 
29 اوضاع را بهم ريخت. ميزبان هرچه تلاش كرد به در بس��ته خورد و 
اگر VAR و ضربه پنالتي نبود فران تورس نمي توانست در دقيقه 59 
تيمش را از شكس��ت نجات دهد. همين مهاجم تازه وارد در ادامه بازي 
چند موقعيت بسيار خوب را خراب كرد تا بعد از پايان مسابقه هم خودش 
اشك بريزد و هم سرمربي عصباني باشد. ژاوي بايد خوشحال باشد كه 

امسال قانون گل زده در خانه حريف در اروپا اجرا نمي شود. 
بازي برگشت پنج شنبه شب در شهر ناپل انجام مي شود و تيم اسپالتي 
منتظر است در ورزشگاه مارادونا، درس تاريخي به يكي از مدعيان اروپايي 
بدهد. به گفته ژاوي يكي از مشكلات عمده بارسا نداشتن بازيكن ششدانگ 
و تمام كننده است. از دست دادن موقعيت هاي زياد بازيكنان و بي دقتي  
فران تورس در زدن ضربات آخر اين مسئله را به وضوح نشان داد. علاوه 
 بر اين كاسه صبر هواداران لبريز شده و ديگر تحمل حذف از ليگ اروپا را 
ندارند. ضمن اينكه آنها در نيوكمپ با سوت  زدن اعتراض شان را به رفتار 

عثمان دمبله نشان دادند تا يك حاشيه جديد براي ژاوي شكل بگيرد. 
ژاوي در كنفرانس بعد از بازي س��عي كرد خشمش را پنهان كند: »تنها 
چيزي كه ما كم داشتيم، ضربات تمام كننده دقيق بود. توپ را به خوبي 
در سراسر زمين بازي مي چرخانديم و 20 موقعيت گلزني هم داشتيم كه 
هفت مورد آنها فرصت هاي مسلم گلزني بودند. با توجه به شيوه اي كه بازي 
كرديم، حق مان بود بازي را ببريم، آن هم با بيش از دو گل اختلاف. اينجا 
ليگ اروپاست، نه يك تورنمنت دوستانه. پس نتيجه اي كه گرفتيم ناكافي 
است، اما من از عملكردمان راضي ام. حيف شد كه نتوانستيم از برتري مان 
براي رسيدن به گل هاي بيشتر اس��تفاده كنيم. بازيكنان ما بازي رواني 
را به نمايش گذاش��تند. تا پايان بازی حمله و به هر شيوه اي كه مي شد 
براي رسيدن به گل تلاش كرديم. پوشيدن پيراهن بارسلونا، مسئوليت 
سنگيني روي شانه هاي بازيكنان مي گذارد، سنگين تر از پوشيدن پيراهن 
ساير تيم ها. حيف شد كه ما حداقل با يك گل برتري به ناپل نمي رويم، اما 
احساسي كه نسبت به بازي مان دارم بسيار مثبت است. اگر با همين روند 

به كارمان ادامه دهيم، بازي هاي زيادي را خواهيم برد.«

پنج شنبه داغ ساختمان سئول، از رفتن عزيزي خادم تا دست به دست شدن سرپرستي فدراسيون

فوتبال از چاله به چاه نيفتد!

آرزويي كه برآورده شد
آرزويش سرانجام محقق شد. سختي هاي بسيار كشيده بود براي ايستادن 
بر سكوهاي نخست جهاني و المپيك، اما هدفش تنها كسب مدال و افتخار 
براي پرچم پرافتخار ايران نبود و دغدغه جوانان شهر و كشورش از ديگر 
دلايلي بود كه او را در كس��ب موفقيت هاي پي در پي مستعدتر و كوشاتر 
مي كرد. از همان دوران جواني دلش مي خواست شرايطي را براي ورزش 
كردن مردم زادگاهش مهيا كند. آرزويي كه چيزي حدود 2/5 ميليارد براي 
حسن يزداني آب خورد، اما سرانجام با افتتاح خانه كشتي حضرت علي)ع( 
در منطقه لپو صحرای جويبار محقق شد. خانه اي كه مي تواند مأمن امني 
باشد براي پرورش دادن استعدادهاي قابل توجه نونهالان و جوانان مستعد 
جويباري كه سنگ بنايش را ستاره كشتي آزاد ايران گذاشت و با افتتاحش 
در حضور جمعي از كشتي گيران مازندران نفسي به راحتي كشيد، چراكه 

توانست آنطور كه مي خواست دينش را به زادگاهش ادا كند.

بسكتبال حريفان كاپ آسياي خود را شناخت
تيم ملي بسكتبال ايران، حريفان خود را در مسابقات كاپ آسيا 2022 
شناخت. گرو ه بندي مسابقات بس��كتبال كاپ آسيا 2022 در جاكارتا 
انجام شد و تيم ملي ايران در گروه سوم با ژاپن، قزاقستان و سوريه رقابت 
خواهد كرد. در گروه اول تيم هاي عربس��تان، اردن، استراليا و اندونزي 
حضور دارند. گروه دوم را تيم هاي چين تايپه، چين، كره و بحرين تشكيل 
مي دهند و در گروه چهارم هم تيم هاي هند، لبنان، فيليپين و نيوزلند 
حضور دارند. مسابقات بسكتبال كاپ آسيا 2022 از سه شنبه بيست و 

يكم تير تا يك شنبه دوم مرداد 1401 در اندونزي برگزار خواهد شد. 

 بزرگداشت چهلمين روز درگذشت 
يزداني خرم

فدراس��يون واليبال عصر امروز ميزبان مراسم چهلمين روز درگذشت 
محمدرضا يزداني خرم، رئيس اسبق فدراسيون هاي واليبال و كشتي 
است. اين مراسم با حضور خانواده بزرگ واليبال و هيئت عزاداري ائمه 
اطهار)ص( در مجموعه ورزشي آزادي برگزار مي شود. يزداني خرم كه 
نشان لياقت و مديريت كشور را نيز دريافت كرده بود، سحرگاه يك شنبه 

2۶ دي ماه در پي ايست قلبي در ۷5سالگي دار فاني را وداع گفت.

وعده يك شنبه براي صدور حكم ساعي

جاي خالي يخچالي در ليست17 نفره بسكتبال
كادر فني تيم ملي بس��كتبال ايران اس��امي 1۷ بازيكن را به منظور       خبر
پيگيري مرحله سوم اردوي ملي پوش��ان براي حضور در پنجره دوم 
انتخابي ج��ام جهاني اعلام ك��رد. متين آقاجان پور، محمد جمش��يدي، محمد حس��ن زاده، نويد 
خواجه زاده، سعيد داورپناه، احسان دليرزهان، نويد رضايي فر، آرمان زنگنه، اصغر كاردوست، ارسلان 
كاظمي، مهدي كامراني، سجاد مشايخي، سالار منجي، ميثم ميرزايي، محمدسينا واحدي، محمد 
يوسف وند و بهنام يخچالي نفراتي هستند كه براي مصاف با قزاقستان و سوريه در تاريخ پنجم و هشتم 
اسفند ماه به اردو تيم دعوت شده اند. البته ليست تيم ملي در روزهاي آينده به 14 نفر كاهش خواهد 
يافت تا كادر فني بتواند براي بازي هاي پيش رو از 12 نفر از بهترين هاي خود استفاده كند. همچنين 
در اين بين بهنام يخچالي كه در MBC آلمان به گفته مسعود عماري، سرپرست تيم به دليل مثبت 

شدن تست كرونا مجوز سوار شدن به هواپيما را نگرفت، اين پنجره جام جهاني را از دست داد.

تيم ملي شمشيربازي سابر ايران 
دنيا حيدري
      بازتاب

طي سال هاي اخير عملكرد قابل 
توجهي داشته و توانسته با كسب 
موفقيت هاي جالب توجه توانمندي هاي خود را به رخ دنيا بكشد. با 
وجود اين حتي موفقيت هاي به دست آمده نيز نتوانسته تغييري در 
شرايط سابريست هاي ايران ايجاد كند و آنها همچنان در حالي كه براي 
رقابت هاي پيش رو و بيرون آوردن خوش��رنگ ترين مدال بازي هاي 
آس��يايي از دس��ت كره جنوبي در هانگژو تلاش مي كنند از شرايط 
نابسامان مالي در ليگ باشگاهي ايران و عدم دريافت پاداش هاي خود 
گله مند هستند. محمد فتوحي، ملي پوش سابر ايران صراحتاً مي گويد 
رويي براي حرف زدن در خصوص مبلغ قراردادش ندارد: » از لحاظ 
كيفي نه،  اما از نظر اسپانس��ري نمي توان نام آن را ليگ گذاش��ت. 
دريافتي ها به حدي پايين است كه خجالت مي كشيم در خصوص آن 
صحبت كنيم. ش��خصاً ب��ه عنوان ي��ك شمش��يربازي ملي پوش 
قراردادم 25 ميليون تومان بود كه 2۷ درصد از آن نيز كسر شد  كه 

بخشي از اين كسري به خاطر عدم قهرماني تيمي بود كه براي قهرماني 
بسته نشده بود. اين قراردادها توهين به ورزشكار است و ما فقط براي 
آنكه در كوران مسابقات باشيم و آمادگي بدني مان پايين نيايد در ليگ 
شركت مي كنيم، وگرنه حضور در ليگ سود مالي برايمان ندارد و حتي 
امكان مصدوميت را هم بالا مي برد.« پايين بودن مبلغ قراردادهاي 
ليگ، اما تنها گله شمشيربازان ايران نيست و عدم دريافت پاداش هايي 
كه وعده آن داده شده بود نيز از جمله نارضايتي هايي است كه مي توان 
از زبان امثال محمد رهبري،  ديگر ملي پوش ايران شنيد: »براي كسب 
سهميه المپيك قرار بود استان گيلان يك مسكن مهر در انزلي بدهد، 
ولي فعلًا در حد حرف بوده است. 500 نفري به ما گفتند كه مشكل 
خانه را برطرف مي كنيم. قبل از المپيك با حضور استاندار و مديركل 
مراسمي گرفتند و به صورت فرماليته يك كليد به ما دادند، ولي عملًا 
خانه را دريافت نكرده ام. گفتند ارديبهشت يا خرداد سال آينده خانه 
را تحويل مي دهند. فكر كنم آنقدر طول بكشد كه آن را براي المپيك 

2024 با پاداش كسب سهميه المپيك پاريس يكي كنند.«

وعده هاي عملي نشده اي كه صداي رهبري را هم درآورد

 دلخوري شمشيربازان 
از نابساماني مالي ليگ

پانزدهم دي ماه 
شميم رضوان

    چهره
بود ك��ه هادي 
س��اعي در پي 
برگزاري مجمع انتخاباتي فدراسيون تكواندو با 
كسب 29 رأي از مجموع 5۶ رأي اعضا به عنوان 
رئيس جديد برگزيده شد. اين در حالي بود كه 
برخي مدعي بودند بنيامين ش��كوه فر، معاون 

پارلمان��ي وزارت ورزش نيز جزو مجمع بوده و 
آراي مأخذه بايد از مجموع 5۷ رأي باشد كه در 
آن صورت ساعي براي كس��ب عنوان رياست 
فدراسيون بايد موفق به اخذ 30 رأي مي شد، نه 
29 رأي و همين دليل ب��راي ابطال انتخابات و 
برگزاري دوباره آن كافي اس��ت. وزارت ورزش 
البته هرگز واكنش مستقيمي به اين اعتراض ها 
نش��ان نداد، اما تعلل در صدور حكم ساعي به 
عنوان رئيس جديد فدراسيون تكواندو اين ابهام 
را ايجاد ك��رده ب��ود و پولادگر يك��ي ديگر از 
كانديداهاي اين انتخابات كه موفق به اخذ 2۷ 
رأي شده بود بارها به عنوان معاون وزير در اين 
خصوص تأكيد داشت كه هنوز تصميمي اتخاذ 
نشده تا امور اين فدراس��يون با وجود انتخاب 
رئيس جديد توس��ط فرامرز كيان��ي به عنوان 
سرپرست اداره شود. ساعي اما پنج شنبه از حل 
شدن مشكلات مربوط به صدور حكم رياستش 
بر فدراس��يون تكواندو خبر داد و مدعي شد 
رغبتي، مديركل دفتر برنامه ريزي و نظارت 
وزارت ورزش، گفته يك ش��نبه حكم او از 
سوي وزير ورزش صادر می شود، اما بايد 
ديد سرانجام اين اتفاق بعد از 45 روز پس 
از پيروزي او در انتخابات رخ مي هد يا نه.

كومان فرشته نجات بايرن
غول آلم��ان اگر فرش��ته نجات��ش را در 
سالزبورگ به همراه نداش��ت، بازي رفت 
در يك هش��تم نهايي ليگ قهرمانان را با 
شكست به پايان مي رس��اند. ديداري كه 
انتظ��ار مي رفت براي بايرن مونيخ آس��ان 
باشد به يك كابوس تبديل شد و اين تيم 
براي فرار از شكست تا دقيقه 90 زجر كشيد. 
كمتر كسي روي س��الزبورگ حساب باز 
كرده بود، ولي همين تيم تا آستانه تحميل 
يك شكست ديگر به بايرن پيش رفت. كينگزلي كومان به زدن گل هاي 
حس��اس براي تيمش عادت دارد و اگر ش��اگردان ناگلزمان 28 ماه مي 
 در س��ن پترزبورگ جام قهرماني را بالا ببرند ارزش اين گل بيشتر عيان 
خواهد شد. نماينده اتريش اگر كم تجربه نبود، مي توانست يك برد تاريخي 
مقابل بايرن به دست بياورد. گلزن سالزبورگ را نيز نبايد دست كم گرفت؛ 
چوكوبيكه آدامو به خاطر مصدوميت اوكافور هم تيمي اش فرصت بازي پيدا 
كرد و با باز كردن دروازه باواريايي ها از اين امتحان سربلند بيرون آمد. به 
نظر مي رسد بحران در اردوگاه بايرن هر روز جدي تر مي شود. اين تيم بعد از 
باخت 4 بر 2 به بوخوم رده يازدهمي نه تنها نتوانست حواشي ايجاد شده بعد 
از اين شكست را فراموش كند، بلكه با يك عملكرد ضعيف شدت انتقادها 
را افزايش داد. در سالزبورگ هيچ كدام از ستاره هاي ناگلزمان درخشش 
هميشگي را نداشتند. لواندوفسكي در زمين قدم مي زد، توماس مولر در 
تعقيب سايه بازيكنان حريف نيز عاجز بود، سانه دست و پايش را گم كرده 
بود و گونابري تمركز نداشت. سرمربي از دست بازيكنانش عصباني بود و 
همه انتظار واكنش هاي تند او بعد از بازي را داشتند. در اين فصل از ليگ 
قهرمانان، اين نخستين باري بود كه بايرن امتياز از دست داد. جاشوا كيميچ 
به كم كاري بازيكنان در اين ديدار اعتراف كرد: »در نيمه اول به اندازه كافی 
تلاش نكرديم، انسجام لازم را نداشتيم و سالزبورگ حملات خطرناكي 
عليه ما انجام داد. با اينكه مي دانستيم آنها بازيكنان سرعتي دارند، ولي براي 
مهارشان كاري انجام نداديم.« بايرن مونيخ در بدوضعيتي قرار دارد، سيل 
انتقادها از يك سو و در پيش بودن بازي برگشت با سالزبورگ از سوي ديگر 

باواريايي ها را در منگنه قرار داده است. 
مترجم: شيوا نوروزی

ناتان سالت

 ديلي ميل

 بلاتكليفي مديريتي
 دردي كه درمان دارد

برگزاري مجمع انتخاباتي فدراسيون تيراندازي خبر اميدوار كننده  ای براي 
ورزش است. فدراسيون ها وقتي رئيس دارند چنان اسير حاشيه و مشكلات 
جانبي مي شوند كه ديگر نمي توان آنها را نجات داد، واي به حال فدراسيوني  
كه چند ماه با سرپرست اداره شده و رئيس قبلي نيز صلاحيتش احراز نشده 
است. اينجاست كه بحث بلاتكليفي رشته ها به خاطر برگزار نشدن مجامع 
انتخاباتي يا حتي عدم اجراي صحيح قانون و معرفي سرپرس��ت مطرح 

مي شود، دردي كه درمان دارد، ولي وزارت ورزش به آن بي توجه است! 
رشته مدال آور تيراندازي با درخشش جواد فروغي در توكيو حسابي در كانون 
توجهات قرار گرفت، نگاه ها به اين رشته تغيير كرد و مردم هم به تيراندازي 
روي خوش نشان دادند، ولي خزان تيراندازي از اواسط پاييز و زودتر از آنچه 
انتظار مي رفت آغاز ش��د؛ اتمام دوران مديريت علي دادگر و سپرده شدن 
مديريت فدراسيون به سرپرست، تازه شروع حاشيه بود. ثبت نام از نامزدها 
انجام شد، ولي رئيس پيشين صلاحيتش تأييد نشد. همين مسئله براي به 
تعويق افتادن انتخابات كافي بود. البته تلاش هاي او هرگز به نتيجه نرسيد، 
ولي بهاي تأخير بدون دليل در برگزاري انتخابات را ورزشكاران اين رشته 
مي پردازند. در ورزش ما، مديران عاشق صندلي و ميز خود هستند و براي 
حفظ آن هر كاري مي كنند و برخلاف ادعاهاي شان آينده رشته و تيم هاي 
ملي نيز اهميتي ندارد. حضور در مجمع و گرفتن آرا لازم، آن هم با شيوه هاي 
غيرقانوني و غيراخلاقي مرس��وم، اصلي ترين هدف اين آقايان است. هيچ 
توضيح قابل قبول��ي در مورد تعوي��ق انتخابات  داده نش��ده، ولي خانواده 

تيراندازي خوشحال است از اينكه امروز قال قضيه كنده مي شود. 
داستان بلاتكليفي ها به تيراندازي خلاصه نمي شود و بسكتبال وضعيتي 
به مراتب بدتر دارد. وزارت ورزش سه تاريخ مختلف براي مجمع انتخاباتي 
اين رشته تعيين كرده بود، ولي در كمال تعجب هر سه بار خبر لغو انتخابات 
منتشر شد. آخرين بار پاي اوميكرون را هم وس��ط كشيدند تا به خيال 
خود حواس افكار عمومي و اهالي بسكتبال از اتفاقات پشت پرده منحرف 
شود، اما خودشان هم مي دانند هيچ يك از فعالان اين رشته و دوستداران 
بسكتبال دليل مطرح شده را باور نكردند. آينده رشته المپيكي و دانشگاهي 
بسكتبال گره خورده به ردصلاحيت يك نامزد خاص و بعد از لغو سه  باره 
انتخابات، آقايان به فكر ثبت نام دوباره و وارد كردن يك گزينه ديگر به اين 
كارزار افتاده اند. انگار نه انگار انتخابي جام جهاني، كاپ آسيا و بازي هاي 

آسيايي در پيش است. 
به نظر مي رس��د علاوه بر برگزاري مجمع، انتخاب سرپرست هم يك كار 
طاقت فرسا محسوب مي شود. وزنه برداري ديگر رشته المپيكي و مدال آوري 
است كه آينده اش را به بازي گرفته اند. حكم بازنشستگي علي مرادي آمد و او 
موقتاً رفت، ولي گويا وزارت مي دانست كه رئيس بازنشسته دوباره برمي گردد 
و به همين خاطر سرپرس��ت جديد را هنوز بعد از نزديك به دو ماه معرفي 
نكرده است. مرادي به فدراسيون برگشته و مي گويد مشكل بازنشستگي 

ندارد، ولي هيچ مرجعي از جمله وزارت ورزش آن را تأييد يا رد نمي كند!
اينها شرح مختصري بود از احوالات رشته ها و تيم  هايي كه به خاطر نداشتن 
رئيس روزها، هفته ها و ماه ها را با ابهام، نگراني و نااميدي سپري مي كنند. 
براي هيچ كس مهم نيست ملي پوشان چه رقابت هاي حساسي پيش رو 
دارند و علاوه  بر كمبودهاي مالي، سخت افزاري و تمريني، بايد با استرس 
و فشار روحي با بلاتكليفي نيز كنار بيايند. چند هفته به رويدادهاي مهم 
مانده، مديران ارشد ياد تيم هاي مدال آور مي افتند و با بازديد از اردوها آلبوم  
عكس شان را تكميل مي كنند. اگر مدال و افتخاري به ارمغان بيايد آنها را 
به پاي مديريت خود مي نويسند و در صورت ناكامي و شكست  احتمالي نيز 
تمام كاسه وكوز ه ها را سر بازيكن و مربي مي شكنند، درحالي كه خودشان 
مي دانند روي هوا بودن رياست يك فدراسيون تا چه اندازه مي تواند روي 
نتايج رشته هاي مربوطه تأثيرگذار باشد، ولي همين  كه گزينه مورد نظر 
رئيس شود براي شان كافي است. امروز كه تيراندازي رئيس جديدش را 
مي شناسد، ولي سؤال اينجاست كه تكليف بسكتبال چه زماني روشن 
خواهد شد و چرا وزارت ورزش تا اين اندازه براي اعلام نفرات تأييد صلاحيت 
شده مقاومت مي كند! چوب در برزخ نگه داشتن رشته هاي مدال آور را در 

تورنمنت هاي آتي از جمله بازي هاي آسيايي خواهيم خورد. 
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